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ساختمان »متروپل« آبادان تخریب شد
معاون فنی و امور زیربنایی سازمان منطقه آزاد اروند از تخریب ضلع 
غربی ســاختمان متروپل؛ طبق وعده اعلام شده در نوبت دوم خبر 
داد. پژمان فرجی ضمن ابراز خرســندی از وعده محقق شده، گفت: 
با تلاش متولیان امر، هیچگونه خســارتی به ساختمان های جانبی 
سازه متروپل؛ بویژه سینما آزادی وارد نشد. فرجی با اشاره به موفقیت 
آمیز بودن عملیات تخریب، اظهار داشت: عصر امروز، حساس ترین 
بخش باقی مانده ساختمان متروپل تخریب و ۳ طبقه باقی مانده نیز 

با دستگاه منهدم خواهد شد و هیچگونه خطری در پی نخواهد داشت. 
وی تصریح کرد: پس از عملیات تخریب، درنشســتی با دستگاه های 
اجرایی قرار بر این شــد تا هرچه ســریع تر مســیرخیابان امیرکبیر 
بازگشــایی شود. پژمان فرجی ادامه داد: در جلسه مذکور مقرر گشت 
تا هر یک از دســتگاه های اجرایی مرتبط تا فردا میزان خسارت وارد 
شده به زیرساخت های خیابان امیری را برآورد کرده و زمانبندی نهایی 
جهت بازسازی را، ارائه دهند. فرجی ضمن تأکید به این نکته که احیاء 

زیرساخت ها با نظارت سازمان منطقه آزاد اروند خواهد بود، خاطرنشان 
کرد:همه تلاش ما بر این اســت تا هر چه سریع تر خیابان امیرکبیر 
بازگشایی شود و کسبه و بازاریان پس از یک دوره طولانی سختی و 
بردباری، فعالیت های خود را از سر بگیرند.معاون فنی و امور زیربنایی  
سازمان منطقه آزاد اروند در پایان، متذکر شد: عملیات آواربرداری نیز 
مرحله بعد خواهد بود که در کم ترین فرصت و بهترین حالت ممکن 

نزدیک به دو ماه، زمان خواهد برد.

شهرستان
اخبار کوتاه 

امینــی هرندی - اصفهــان - گردهمایی 
معاونین پشــتیبانی و کارشناســان امــور رفاهی 
آموزش و پرورش اســتان اصفهان با حضور سید 
علی مدینه معاون پژوهش ، برنامه ریزی و توسعه 
منابــع و مهدی منتجب رئیــس اداره امور رفاهی 
و پشــتیبانی آموزش و پرورش استان اصفهان در 
پنجمین روز از دی ماه سال جاری در سالن نقش 

جهان خانه معلم شماره ۳ برگزار شد.
 در این نشســت یــک روزه موضوعات مرتبط با 
حوزه های رفاهی از جمله :اسکان نوروزی معلمین 
و خانواده هــای آنان ، ،وام های قرض الحســنه، 
فرهنــگ کارت  ، خدمات بهداشــتی و درمانی ،  
بیمه های ســلامت و تکمیلــی و غیر مورد بحث 
و بررســی قرار گرفت در پایان این نشســت دکتر 
علی مدینه و مهدی منتظر در گفتگوی اختصاصی 
با خبرنگار »امتیاز« شــرکت و به سوالات مطرح 

شده پاسخ گفتند.
منتجب رئیس اداره امور رفاهی آموزش و پرورش 
استان در سخنانی به اهمیت تسهیلات و خدمات 
رفاهی که به کارکنان آموزش و پرورش اســتان 
ارائه می گردد اشــاره نمود و افــزود : تمام هدف 
ما ارائه خدمات بیشــتر و بهتر به همکاران اســت 
تــا خدمات همکاران را ارج نهیم و بدانند که ما به 
فکر آنها هستیم و به عنوان نمونه در تابستان سال 
جاری   ۲۴ هزار خانواده یا ۹۲ هزار نفر را اســکان 
داریم یا در همکاری با هیئت های مذهبی شــهر 
اصفهان از فرش های آموزش و پرورش در اختیار 

آنها قرار دادیــم و حتی برای مو کب های اربعین 
به آنها کمک کردیم. وی در بخش دیگری با ذکر 
اینکه اداره تعاون و رفاه در استان اصفهان به ۱۵۰ 

هزار معلم ارائه خد مت می نماید تاکید نمود:
 هم اکنون با دارا بودن پنج خانه معلم در اصفهان 
و ۲۰خانه در ســطح شهرستان ها و همچنین یک  
مرکز اقامتــی جهت بیماران به نام مرکز نوید و ۶ 
مرکز درمانگاهی در خدمت معلمین عزیز هستیم..

 مدینــه معاون پژوهش ، برنامه ریزی و توســعه 
منابــع آمــوزش و پــرورش اســتان اصفهان در 
خصوص انگیزه و هدف از برگزاری این نشســت 

گفت: هر ساله سه ماه قبل از نوروز این گردهمایی 
را به منظور هماهنگی در خصوص اسکان نوروزی 
همکاران معلم ،  مباحث وامهای قرض الحســنه ، 
سفرهای زیارتی و سیاحتی شمال و جنوب و مشهد 
مقدس و ..... برگزار می کنیم تا هماهنگی های لازم 
را در این خصوص به عمل آوریم و این هماهنگی 
ها را حتی با سرایدار ها و مدیران مدارس و مدیران 
شــهری نظیر آتش نشانی و مدیران شهرداری هم 

خواهیم داشت.
 مدینه در پاســخ به این سوال که چه خدماتی را در 
حوزه رفاهی به معلمین و همکاران خود ارائه می نمائید 

اظهار داشت،این حوزه بحث در مورد تسهیلات و رفاه 
معلمین را بر عهده دارد خدمات درمانی ، پرداخت وام 
های قرض الحسنه ، ارائه خدمات بیمه گردشگری و  
اسکان معلمین از جمله خدماتی است که توسط این 

اداره به معلمین عزیز ارائه می شود.
 به عنوان مثال در حوزه درمان دارای یک کلینیک 
شــبانه روزی در هشت بهشت و ۶ کلینیک هم در 
شهرهای مختلف استان داریم. و با هماهنگی بیمه 
دانا به شــکل کاملًا رایگان مشــکلات راپیگیری 
می کنیم یا در بحــث بیمه علاوه بر بیمه تکمیلی 
درمان، بیمه آتش ســوزی،  بیمــه حوادث ، بیمه 

خودرو و غیره برای همکاران داریم . 
همچنین در خصوص وام و تسهیلات همه ادارات 
صندوق وام ضروری دارند و سه برابر موجودی  به 
هر عضــو  وام میدهند در کنار آنان صندوق های 
قرض الحســنه قرار دارد که بــه همکاران در این 

خصوص خدمت ارائه می کنند.
 وی در پاســخ به این ســوال کــه از امکانات و 
تسهیلات ســایر ادارات و ارگان ها برای معلمین 
اســتفاده میکنید یا خیــر ؟ تصریح نمــود:  این 
اتفاق کمتــر بوده ولی اگر ســازمان ها یا نهادی  
با ما تفاهــم نامه امضا کنند از این امر اســتقبال 
می کنیم اما می توان با تعاملات بیشــتر این پدیده 
را گســترش دادو چنانچه  ســازمان ها یا نهاد ها 
مایلند از خدمات خانه های معلم اســتفاده نمایند 
و در مقابــل هم خدمت خاصی به ما ارائه کنند ما 

استقبال می کنیم .

وی بــا تأکید بر اینکه همه  ما حداقل ۱۲ ســال 
در آموزش و پــرورش درس خوانده ایم و همه ما 
به آموزش و پرورش بدهکار هســتیم افزود : اگر  
بتوانیم به مجموعه آموزش و پرورش خدمت کنیم 
موجب رشــد و تعالی مدرسه و آموزش و پرورش 
و به عبارتی موجب رشــد و تعالی شــهرمان می 
گردیم .همــه ما به نوعــی از امکانات آموزش و 
پرورش اســتفاده میکنیم و کمتر وقت می گذاریم 
که همکاران و معلمین آموزش و پرورش را شــارژ 
کنیم و اگر حال معلم خوب باشــد حال شهرمان 
خوب می شــود و خواهان این مسئله هستیم که 

دیگر دستگاه ها هم در این جهت ما را یاری کند.
 دکتر مدینه با مقایسه تسهیلات و خدمات رفاهی 
که به  معلمین استان اصفهان  و سایر استانها ارائه 

میگردد اعلام داشت:
  استان اصفهان در کشور همواره 

پیشتاز و پیشرو بوده است
 همین بحث بیمه دانا را آموزش و پرورش اصفهان 
پیشــنهاد کرده و یا به عنوان مثال  پرداخت هزینه 
عینک و دندانپزشــکی در سالهای قبل  در قراردادها 
نبوده یا فرهنگ کارت در اصفهان پیشــنهاد شده و 
در هیچ استانی  تاکنون نبوده است. از ما خواسته اند 
که آن را در ســطح کشور ارائه دهیم ،در مجموع اگر 
رتبه ما در کشور اول نباشد اما جزء اولین ها هستیم .

 اگــر معلم  در اولویت اول دیده شــود؛ وضعیت 
کشور هم بهتر می شود .جایگاه معلم ویژه است و 

این امر در سیره اهل بیت هم دیده می شود.

برگزاری مانور عملیاتی، تمرینی و 
آموزشی وزارت نیرو در مازندران

مدیرعامل شــرکت توزیع بــرق مازندران از اجــرای مانور 
عملیاتی،تمرینی آموزشــی وزارت نیرو در حوزه توزیع نیروی 
برق مازندران خبر داد. مهندس ســید کاظم حسینی کارنامی 
افزود: این مانوردر روزهای شــنبه و یک شنبه،دهم و یازدهم 
دی ماه،بــا حضور  شــرکتهای توزیع برق اســتان اصفهان ، 
شهرســتان اصفهان و یزد  در قالب ۳۶ اکیپ و با حضور۱۰8 
نفر برگزار می شــود که از این تعداد ، ۲۶ تیم عملیاتی شامل 
78 نفر از شــرکت توزیع برق مازندران حضور دارند. حسینی 
کارنامی هدف از انجام  این مانور را ارتقا سطح امادگی و تمرین 
در شــرایط بحران در مواجه با بلایای طبیعی ، اصلاح و مقام 
سازی شبکه و افزایش قابلیت اطمینان برشمرد و خاطر نشان 
کرد:  امیدواریم با انجام این قبیل مانورها شاهد کمترین میزان 
خســارت به تاسیسات برقی  و خاموشــی در شرایط بحرانی 
باشــیم .  وی با بیان اینکه مانور تمرینی آموزشی وزارت نیرو 
با مشــارکت شرکت توزیع نیروی برق مازندران در شهرستان 
ســاری و در مناطق حاشیه سد شــهید رجایی  و روستاهای 

اطراف عملیاتی خواهد شد.

مشارکت پتروشیمی شازند در 
کمک رسانی طرح توانبخشی غرب

اعضــای هیات امنا، هیات مدیــره و مدیرعامل مرکز خیریه 
جامع توانبخشــی شــبانه روزی اراک با اهدای لوح سپاس به 
مدیریت عامل، از مشارکت، مساعدت و کمک های بی دریغ 
شرکت پتروشیمی شازند در اجرای بزرگترین طرح توانبخشی 
غرب کشور و نیز خدمت رسانی به توانخواهان تقدیر و تشکر 
کردند. بــه گزارش روابط عمومی و امور بین الملل شــرکت 
پتروشیمی شازند، اعضای هیات امنا، هیات مدیره و مدیرعامل 
مرکز خیریه جامع توانبخشی شبانه روزی اراک با اهدای لوح 
ســپاس به مهندس حمیدی راد مدیریت محتــرم عامل، از 
مشارکت، مساعدت و کمک های بی دریغ شرکت پتروشیمی 
شــازند در مسیر خدمت رســانی به توانخواهان این مرکز  و 
نیز اجرای بزرگترین طرح توانبخشــی غرب کشور موسوم به 
خانه میران تقدیر و تشــکر نمودند. شرکت پتروشیمی شازند 
همواره در راستای تحقق مســئولیت های اجتماعی خود، به 
منظور حمایت از نیازمندان، توانخواهان و مددجویان سازمان 
بهزیســتی، کمیته امداد امام خمینی )ره( و مراکز توابخشــی 
استان پیشگام می باشد و در این راستا، با حمایت های مادی و 
معنوی به منظور احداث بزرگترین مرکز توابخشی غرب کشور 

نیز به مانند گذشته در کنار خیرین و نیازمندان خواهد بود.

حاصل 9 ماه بومي سازي قطعات در نیروگاه رامین ؛

ساخت و بازسازي 4381 قطعه 
صنعتي در نیروگاه رامین اهواز

محســن حافظي بیرگاني سرپرســت این نیــروگاه در این 
خصوص اظهار داشــت: یکی از اهداف شرکت مدیریت تولید 
برق اهواز ســاخت وتامین قطعات مورد نیاز خود از پتانســیل 
داخلی است و با تکیه بر تخصص ، تجربه و خودباوری پرسنل 
تلاشــگر نیروگاه رامین توانسته ایم چشم انداز روشنی از این 
رویکرد را به نمایش بگذاریم. سرپرست نیروگاه رامین اهواز با 
اشاره به نقش این قطعات در روند بهره برداری ، کاهش زمان 
تعمیرات و همچنین کاهش هزینه ها گفت: یکی از افتخارات 
این نیروگاه در ســال های اخیر،  حرکت در مسیر خودکفایی ، 
عدم وابستگی و تامین نیازهای خود از منابع داخلی است و خدا 
را شاکریم که توانستیم در این مسیر دستاوردهای متعددی را 
کســب نمائیم.  محســن حافظي افزود : با ساخت و بازسازي 
تعداد 7۱۳ قطعه در آذرماه سال جاری ، مجموع تعداد قطعات 
ساخته و بازسازي شده در این نیروگاه طی ۹ ماهه سال ۱۴۰۱  
به ۴ هزار و ۳8۱ قطعه رســیده اســت.  وي گفت : ســاخت 
قطعات مورد نیاز واحدهای نیروگاه بصورت مهندسی معکوس 
و با رعایت الزامات و استانداردهای مربوطه صورت می پذیرد 
و طی سالهای اخیر نیز با ساخت این قطعات توانستیم بخش 
عمده ای از چالشهای نیروگاه رامین را دراین خصوص کاهش 

دهیم.
گفتني اســت استفاده از متریال مســتعمل و اسقاطی جهت 
ساخت قطعات و کاهش محســوس میزان خرید متریال نو ، 

سبب صرفه جویي در هزینه هاي این نیروگاه شده است.

شهردار گرگان در نشست آموزه های زلزله بم:

  فقر کالبدی راازمحلات 
کم برخوردار می  زداییم

شهردار و دبیر ستاد بازآفرینی شهرستان گرگان گفت: امسال 
عهد بســته ایم آسفالت معابر خاکی را به اتمام برسانیم و فقر 
کالبــدی را از محلات کم برخوردار بزداییم .ســید محمدرضا 
ســیدالنگی در نشســت آموزه های زلزله بم و لزوم نوسازی 
مسکن شــهر گرگان گفت: من در چهلمین روز حادثه در بم  
حضور یافتم و از نزدیــک این حادثه دلخراش را درک کردم.

ســیدالنگی افزود: افکار و نگرش مــا پس از این زلزله مهیب 
تغییر کرد و هرچند حادثه بســیار تلخی بــود اما به آبادانی و 
مقاوم ســازی بناهای سایر شهرها و خود شهر بم کمک کرد.

وی ادامه داد: پس از اســتقرار دولت سیزدهم، طرح تحول و 
توانمندســازی اجتمــاع محور محلات از ســوی مقام معظم 
رهبری ابلاغ شد.شهردار گرگان تصریح کرد: در همین راستا 
قرارگاه توسعه و تحول محلات از سوی شهرداری گرگان راه 
اندازی شــد که گوشــه ای از اقدامات مسئولین شهرستان در 
محله انجیراب را به تصویر کشیدیم.ســیدالنگی با بیان اینکه 
۲۰۲۰ محله کم برخوردار در کشــور احصا شده است، گفت: 
از این تعداد ۲۱ محله در مرکز اســتان و شــهر گرگان وجود 
دارد که ما مسئولیت داریم عدالت در توسعه متوازن شهری را 
برقرار کنیم.وی خاطرنشــان کرد: امسال عهد بسته ایم که در 
گرگان معبر خاکی نداشته باشیم و معاون وزیر راه و شهرسازی 
قــول داده اند قیر رایگان را تامین کنند تــا فقر کالبدی را از 
محلات کم برخوردار بزداییم.دبیر ســتاد بازآفرینی شهرستان 
گرگان گفت: طرح افزایش طبقه را به ســتاد استانی پیشنهاد 
داده ایم که پس از ابلاغ، بناهایی احداث خواهد شد که در برابر 

هر زلزله مقاوم خواهد بود.

منتجب رئیس اداره امور رفاهی و پشتیبانی آموزش و پرورش استان اصفهان:

ارائه ین خدمات با کیفیت به همکاران هدف ما  است

امتیاز – علی کیوانی – اندیشــه ، چهارمین 
جلسه از نشست های خبری شهرستانی با محوریت 
فرمانداری شهرستان شهریار و با حضور خبرنگاران 
و اصحاب رســانه ،صادق زاده مدیرروابط عمومی 
فرماندارویژه شهرســتان شــهریار، بهروز کاویانی 
شهردار،الهام افراشته رئیس شورای اسلامی،نوری 
معاونــت  شــهری،نیکخواه  خدمــات  معاونــت 
شهرسازی،قدوســی معاونت فرهنگــی اجتماعی 
و زرعکانی مدیر روابط عمومی شــهرداری شــهر 

اندیشه  برگزار گردید.
در ابتــدای ایــن نشســت مدیر روابــط عمومی 
فرمانــداری ویژه شهرســتان شــهریار : با توجه به 
شــرایط فعلــی جامعه ضرورت اهمیت بخشــی به 
مقولــه افزایش امید در بین مــردم جز وظایف همه 
ما اســت که یکی از اهداف اصلی این جلســات نیز 
با اطلاع رسانی درســت گزارشات عملکرد مدیران 
و پاسخگویی به سوالات مردم از طریق خبرنگاران 
میســر می گــردد . وی یادآور شــد : در حوزه امید 
بخشــی، امروز مســئولیت اجتماعی خبرنگاران در 
جامعه که دچار تنش شــده است ،خیلی بیشتر نمود 
پیدا می کند و در ادامه این نشســت شهردار اندیشه 
نیز با تاکید بر اخلاق مداری و رعایت انصاف در نشر 
اخبار در راســتای تنویر افکار عمومی به پاسخگویی 
سوالات خبرنگاران پرداخت . وی در ابتدای سخنان 
خود در خصوص اقدامات عمرانی مجموعه مدیریتی 
شهر گفت : اتفاقات بسیار خوبی در حوزه عمران شهر 
صورت گرفته که می توان به پروژه های مشارکتی 
همچون ره باغ ، پیست دوچرخه ، پایش تصویری ، 
دهکده المپیک ، ســرای بانوان ، بحث مترو با پیش 

پرداخت  ۴۳۰ میلیون تومان در ماه جاری که سهم 
اولیه شــهرداری اندیشــه با ۱۳ در صد مشارکت  ، 
ســالن ورزشــی معلولین در فاز ۲ ، بــازار مهتاب ، 
پروژه مشارکتی مسکونی اراضی بنیاد تعاونی نهاجا 
، بازار خدماتــی و تعمیراتی ، پروژه تجاری در فاز۴ 
، پروژه اجرای مطالعات طرح انتقال پساب از شاهد 
شــهر به فاز ۶ و توزیع شهرســتانی جهت مدیریت 
بهینــه آب و حفظ فضای  انجــام مطالعات اولیه آن 
توسط شهرداری اندیشه ، احداث پارک ۱۰ هکتاری 
جهت ایجاد تفرجگاهی بزرگ ، بوســتان معلولین  ، 
اختصاص بیش از ۶8 میلیارد تومان به فضای سبز ، 
اختصاص سه طرح ۱۵ میلیارد تومانی جهت روکش 
آسفالت ،  چند طرح بهســازی   جدول گذاری معابر 
با اعتبارات جدا و بهســازی، پیاده رو ســازی سطح 
فاز ۲  با یک میلیارد اعتبار، احداث بوســتان شهید 
باکــری در فاز ۵ و پارکینگ ارغوان در فاز ۴ ، مرکز 
همایــش ها با اعتبار 7۵ میلیارد تومان قرارداد برای 
فاز  جدید  ، افزایش ســرانه های آموزشی با اجرای 
مدرســه ۱۲ کلاسه ، انجام اقدامات و همایش های 
مختلف فرهنگــی ، جلوگیــری از تقطیع واگذاری 
پروژه ها و انعقاد قرارد کلی و احداث پارک همت با 
۱۵ درصد پیشرفت فیزیکی و بسیاری دیگر از پروژه 
های مختلف اشــاره کرد . شهردار اندیشه همچنین 
در خصوص پروژه مترو یادآور شــد : به دلیل اینکه 
دولــت هیچ اعتباری برای این مبحث تعریف نکرده 
اســت لذا این وظیفه بر عهده شهرداری ها واگذار 
شد که امسال در این راستا شهرداری اندیشه با ۱۳ 
درصد سهم سهام مشارکت باید یک میلیارد و ۲۰۰ 
میلیــون تومان اعتبار را در فاز اول به آن اختصاص 

دهد. 
 شــهردار اندیشــه همچنین از دیگر مسائل مهم 
مطرح شــده در اقدامات مدیریت شهری را انتقال 
پساب فاضلاب شهری از تصفیه خانه شاهدشهربه 
فــاز ۶  شهراندیشــه و انتقــال آن به شــهرهای 
پایین دستی شهرستان شــهریار خبر دادصریح کرد 
: با توجه به اینکه مشــکلات شدید آب آشامیدنی 
و افت شــدید ســفره های زیرزمینی را در منطقه 
دشت شهریار شاهد هستیم لذا  اگر اقدامی درست 
و اساسی در راستای آبیاری فضای سبز شهر اندیشه 
انجام نگیرد، شــاهد از بین رفتن ســرانه  بیش از 
۱۶ متری برای هر نفر در شــهر اندیشــه خواهیم 
بود  . وی یادآور شــد : در این راســتا خوشبختانه 
۹۶۰ میلیــون تومان جهت مطالعــه و طراحی این 
پروژه به شهرداری اندیشه سپرده شد تا با پیگیری 
و ارایه طرحی کارشناسی شــده،  در آینده نزدیک 
شاهد اجرای این پروژه بســیار مهم در شهرستان 
شــهریار به ویژه شهر اندیشه باشیم . وی همچنین 
با اشــاره به عدم جانمایی آرامستان در طرح جامع 
شــهری اندیشه گفت : توافقات خوبی در این حوزه 

با همکاری شهرداری شهریار انجام گرفته است لذا 
با خرید دو دســتگاه آمبولانس و اختصاص دو نیرو 
به سازمان آرامســتان های شهریار میزان پرداخت 
مبالغ شهروندان در جهت هزینه های تدفین بسیار 
کاهش یافته است که البته در شهری جامع با عنوان 
شهر اعتمادیه مشکل ارامستانها بطور کلی در حال 
پیگیری است .الهام افراشته رئیس شورای اسلامی 
نیز ضمن تســلیت ایام شــهادت حضــرت فاطمه 
زهرا و تقدیر از زحمات خســتگی ناپذیر خبرنگاران 
گفت : خداوند در قرآن به قلم قســم خورده اســت 
و این  نشــانگر اهمیت قلم بــه عنوان ابزاری برای 
اطلاع رسانی است،  قلمی که رسالت خبرنگاران را 
سنگین تر می کند  . الهام افراشته  افزود : همیشه 
بر این نکته تاکید نموده ایم که اخبار و محتوا سازی 
اخبار تاثیر بســیار زیادی در انتقال درست، عملکرد 
مسئولین و مطالبات مردمی دارد لذا در این راستا باید 
اعلام نمایم که اقدامات بسیار کاربردی و راهبردی 
در حوزه های مختلف شــهری در دوره ششم انجام 
گرفته است  . رئیس شورای اسلامی شهر در ادامه 
اظهار داشــت : در ســال جاری با همیاری اعضای 

شــورای اسلامی ۶۲ جلسه رسمی ، ۲۱ جلسه فوق 
العاده داشتیم که  خروجی این جلسات ۶7۱ مصوبه 
بوده کــه از این تعداد ۴۲۹ لایحه در کمیســیون 
عمرانی و ۲۶۴ مورد در کمیســیون فرهنگی و ۵۹ 
مورد در حوزه های دیگر بررســی شده است.الهام 
افراشــته در ادامه افزود :  یکــی از تمهیدات مهم 
شورای ششــم ،  تمرکز در رفع موانع ، پروژه های 
نیمه تمام بود که خوشــبختانه با اهتمام مجموعه 
شــهرداری شاهد به اجرا در آمدن بسیاری از پروژه 
های نیمه تمام در ســطح شهر هستیم  . وی گفت 
:  مدیریت شــهری در حوزه های عمرانی اقدامات 
بسیار گسترده ای در دســت اجرا دارد که مجموعه 
شورای اســلامی نیز با نظارت حداکثری ،پیگیر به 
سرانجام رسیدن آنها است  . الهام افراشته همچنین 
از رفع مشــکلات مجموعه تجاری ارغوان خبر داد 
و افزود : در این حوزه نیز با پیگیری های شهردار و 
اتفاقات خوبی  حمایت های فرمانداری خوشبختانه 
در این حوزه افتاد و مشکلات چند ساله ۳۰۰ مالک 

هموار گردید. 
از موضوعات دیگری که رییس شــورای اسلامی 
شهر اندیشه با آن تاکید نمود ، بحث ارتقاء امنیت 
با اجرایی شدن پروژه پایش تصویری بود و گفت :  
با مصوبه شورای اسلامی خوشبختانه برای پروژه 
پایش تصویری در فاز اول ۱۲ میلیارد تومان  اعتبار 
اختصاص داده شد که به اتمام رسید و در فاز دوم 
نیز با اعتبار 7 میلیارد تومان که هم اکنون در حال 
اجراست ، شاهد تمهید پروژه بسیار مهمی در حوزه 
افزایش احساس امنیت در شهر هستیم که  عاملی 

بازدارنده نیز برای مجرمان خواهد بود . 

رئیس هیئت مدیره و مدیرعامل شــرکت توزیع 
نیروی برق استان بوشهر گفت: با مدیریت و برنامه 
ریزی خوب در ســطح ملی و استانی این شرکت 
توانســت تابستان گرم امســال را بدون خاموشی 
پشــت ســر بگذارد و مردم از برق پایدار بهره مند 

شدند.
به گزارش روابط عمومی شــرکت توزیع نیروی 
برق اســتان بوشهر، غلامرضا حشمتی  در نشست  
پاسخگویی مدیران استان بوشهرکه در استانداری 
بوشــهر برگزار شــد  در جمع خبرنگاران افزود: با 
وجود ناترازی ۱۲ تا ۱۵ هــزار مگاواتی بین تولید 
و مصرف برق در کشــور، با برنامه ریزی و مناسب 
در ســطح ملی و در استان و در راس آن مدیریت 
مدبرانه استاندار جهادی در قالب کار گروه مدیریت 
مصــرف آب و برق و حمایت همه جانبه از صنعت 
برق اســتان، عبور موفــق و بدون خاموشــی از 

تابستان را شاهد بودیم. 
وی ادامه داد: نرخ خاموشی برق استان بوشهر در 
سال های گذشته بالای یکهزار دقیقه در سال بود 
که با برنامه ریزی های انجام شــده امروز به ۱7۵ 
دقیقه کاهش یافته و قرار است تا پایان سال ۱۴۰۵ 

این رقم به 8۰ دقیقه برسد.
برقرسانی به آبشیرین کن ها 

وی اظهار کرد: برقرســانی به آبشــیرین کن ها از 
الویت های صنعت برق اســت که در این راســتا 

ظرفیت ســازی خوبی تاکنون در اســتان بوشهر 
انجام شده است.

به گفته حشمتی ۱۰ مگاوات برق برای آبشیرین    
کن ۳۵ هزار مترمکعبی مپنا در اســتان بوشهر با 

۱۰ میلیارد تومان اعتبار ظرفیت ســازی شد و برق 
آبشــیرین کن های کنگان، شیف، نورویژه بوشهر و 
وحدتیــه  نیز به صورت کامــل تامین و حدود ۱۰ 

آبشرینکن دیگر نیز در دست تامین است.
 ۳۰۰ میلیارد تومان مطالبات شرکت 

برق استان بوشهر 
وی اظهار کرد: شــرکت توزیع نیروی برق استان 
بوشهر معادل یک ســال فروش برق حدود ۳۰۰ 
میلیارد تومان از مشــترکین و دستگاههای اجرایی 
طلب دارد که از این رقم بیشترین بدهی مربوط به 
بخش های نظامــی، انتظامی، آموزش و پرورش و 

علوم پزشکی است.
تزریق ۳۵۰ مگاوات برق از صنایع نفت 

و گاز استان به شبکه سراسری 
حشمتی با اشاره به اینکه براساس قانون، صنایع 
انرژی بر مکلف به تامین انرژی خود هستند اضافه 
کــرد: نیروگاههای برق صنایع مســتقر در جنوب 
استان در تابستان امسال بین ۳۰۰ تا ۳۵۰ مگاوات 

به شبکه سراسری برق تزریق کردند. 
وی افــزود: به منظــور پیشــگیری از مهاجرت 
روستائیان به شهرها توسعه و نوسازی شبکه برق 
۴۰ روســتا در سال گذشــته بصورت روستا محور 
انجام شد و امســال نیز شبکه برق ۱۱۲ روستا در 
قالب طرح بهارستان با اعتباری بالغ بر۴۵۰ میلیارد 
ریال بصورت کامل مقاوم ســازی و اصلاح خواهد 

شد.
حشمتی در ادامه با اشــاره به تامین برق عشایر 
غیور  افزود در ســال گذشــته ۴۵۰ دستگاه مولد 
خورشــیدی قابل حمل برق در بین عشایر توزیع 
گردید و امســال نیز ۴۵۰ دســتگاه دیگر در حال 
تامین و توزیع اســت تا ایــن عزیزان نیز از نعمت 

برق برخوردار شوند.
وی در ادامــه بــا تقدیر از حمایتهای  اســتاندار 
محتــرم ، نماینده محتــرم ولی فقیه در اســتان 
وامامان جمعه سراســر استان ، فرمانداران محترم، 
صنایع و کشــاورزان محترم و بویژه همه  اصجاب 
رسانه استان در ترویج فرهنگ مدیریت مصرف و 
همکاری بســیار خوب مردم شریف استان در گذر 
موفق از پیک بار تابســتان ابراز امیدواری نمودند 
با همدلــی و همکاری همه ارکان جامعه در مقوله 
اعمــال مدیریــت مصرف برق و گاز بــا توجه به 
کاهش دما در مناطق سردســیر کشور و  افزایش 
مصرف گاز بتوانیم با صرفه جویی مناسب موجبات 
بهــره مندی همه مردم از نعمت گاز و برق را مهیا 
کنیم. راهکارهای ســاده  مدیریت مصرف از جمله 
یک در میان کردن چراغ های خیابانی و جاده ای 
و کاهش روشنایی منازل و ادارات و عدم استفاده از 
هیترهای برقی و بستن پنجره ها و منافذ ساختمان 
و جلوگیری از هدر رفت انرژی تاثیر بســزایی در 

تحقق این موضوع دارند.

ضرورت اهمیت بخشی به مقوله افزایش امید در بین مردم

 تزریق ۳۵۰ مگاوات برق از نیروگاههای استان بوشهر به شبکه سراسری 

نشست خبری شهردار و رئیس شورای اسلامی شهراندیشه با اصحاب رسانه برگزار گردید؛

در نشست خبری رئیس هیات مدیره و مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق استان بوشهر با اصحاب رسانه  مطرح شد:


